



WANTED BY THE FBI

GUOCHUN HE

Obstruction of Justice; Money Laundering



DESCRIPTION

Aliases: Dong He, Jacky He

Date(s) of Birth Used: February 9, 1977

Hair: Black

Sex: Male

Nationality: Chinese

Place of Birth: Hunan Province, China

Eyes: Brown

Race: Asian

REMARKS

He may travel to China, Hong Kong, and Macau, but is believed to be in Changsha, Hunan Province, China. He speaks Chinese and limited English. He is known to enjoy painting and drawing, and to use LinkedIn.

CAUTION

Guochun He and Zheng Wang are believed to be Intelligence Officers of the People's Republic of China. Guochun He allegedly attempted to hide his position as an Intelligence Officer by representing that he was employed by the China Economic Systems Reform Magazine Publisher as the Director of the International Department for the "Internal Reference Material on Reform" magazine. Additionally, in or about and between January of 2019 and October of 2022, within the Eastern District of New York and elsewhere, Guochun He allegedly obstructed a criminal prosecution and ongoing grand jury investigation of a global telecommunications company based in the People's Republic of China. Guochun He also allegedly laundered money consisting of approximately \$61,000 in Bitcoin from one or more places outside the United States to and through one or more places inside the United States, with the intent to promote the carrying on of the obstruction of justice. Guochun He has been charged in the United States District Court, Eastern District of New York, with Obstruction of Justice and Money Laundering.

If you have any information concerning this person, please contact your local FBI office or the nearest American Embassy or Consulate.

Field Office: New York



联邦调查局通缉令

贺国春

GUOCHUN HE

阻碍司法公正; 洗钱



形貌特征描述

别名: 何东 □Dong He□, 杰克贺 □Jac□y He□

现知出生日期: □□□□年 □月 □日

头发颜色: 黑色

性别: 男

国籍: 中国

出生地点: 中国 湖南省

眼睛颜色: 棕色

种族: 亚裔

备注

他有可能前往中国, 香港和澳门, 但据信他是在中国湖南省长沙市。他会讲中文和有限的英文。据了解, 他喜欢绘画, 而且喜欢用领英。

警示

我们相信贺国春和王政是中华人民共和国的情报官。据称, 贺国春试图以受雇于中国经济体制改革杂志社出版社, 担任该杂志的《改革内部参考材料》国际部主任来隐瞒自己情报官的身份。此外, 约在 2019 年 1 月和 2022 年 10 月之间, 贺国春涉嫌在纽约东区和其他地方阻挠对一家设立于中华人民共和国的全球电信公司进行的刑事起诉和正在进行的大陪审团调查。据称, 贺国春还将大约 61,000 美元的比特币从美国境外的一个或多个地方洗钱到美国境内或经过美国一个或多个地方, 其目的是促成阻碍司法公正的行动。纽约东区美国地区法院指控贺国春阻碍司法公正和洗钱。

如果您有任何有关此人的信息, 请联系您当地的联邦调查局办公室或最近的美国大使馆。

分局: 纽约



WANTED BY THE FBI

ZHENG WANG

Obstruction of Justice



DESCRIPTION

Alias: Zen Wang

Date(s) of Birth Used: January 25, 1985

Hair: Black

Sex: Male

Nationality: Chinese

Place of Birth: Hunan Province, China

Eyes: Brown

Race: Asian

REMARKS

Wang may travel to China, Hong Kong, and Macau, but is believed to be in Changsha, Hunan Province, China. Wang speaks Chinese and English. Wang wears eyeglasses.

CAUTION

Zheng Wang and Guochun He are believed to be Intelligence Officers of the People's Republic of China. Wang allegedly attempted to hide his position as an Intelligence Officer by representing that he was employed by the China Economic Systems Reform Magazine Publisher in the International Department for the "Internal Reference Material on Reform" magazine. Additionally, in or about and between January of 2019 and October of 2022, within the Eastern District of New York and elsewhere, Wang allegedly obstructed a criminal prosecution and ongoing grand jury investigation of a global telecommunications company based in the People's Republic of China. Zheng Wang has been charged in the United States District Court, Eastern District of New York, with Obstruction of Justice.

If you have any information concerning this person, please contact your local FBI office or the nearest American Embassy or Consulate.

Field Office: New York



联邦调查局通缉令

王 政

□ HENG □ ANG

阻碍司法公正



形貌特征描述

别名: 王 谱 □ en □ ang □

现知出生日期: □□□□年 □月 □日

头发颜色: 黑色

性别: 男

国籍: 中国

出生地点: 中国 湖南省

眼睛颜色: 棕色

种族: 亚裔

备注

他有可能前往中国，香港和澳门，但据信他是在中国湖南省长沙市。他会讲中文和英文。王某是佩戴眼镜的。

警示

我们相信王政和贺国春是中华人民共和国的情报官。据称，王政试图以受雇于中国经济体制改革杂志出版社，为该杂志的《改革内部参考材料》国际部工作来隐瞒自己情报官员的身份。此外，约在 2019 年 1 月和 2022 年 10 月之间，王政涉嫌在纽约东区和其他地方阻挠对一家设立于中华人民共和国的全球电信公司进行的刑事起诉和正在进行的大陪审团调查。纽约东区美国地区法院指控王政阻碍司法公正。

如果您有任何有关此人的信息，请联系您当地的联邦调查局办公室或最近的美国大使馆。

分局: 纽约